



Greater China

Choose certainty.
Add value.

FSSC 22000

GFSI recognised safety scheme for
the entire food supply chain

GFSI认可的用于整个食品供应
链的安全计划

Your challenges

The increasing globalisation of the food supply chain has brought with it the challenges of producing products that are safe to consume. Consequently, food safety is now a truly global concern as it is not uncommon for processed food to contain ingredients from multiple countries.

Suppliers and producers worldwide, which are committed to delivering safe food products to their customers, are therefore now challenged by a growing scope of possible risks from within the food chain, alongside competitive market pressures to operate cost effectively.

What is FSSC 22000?

The Food Safety System Certification (FSSC) 22000 certification scheme meets the requirements of the international food sector for an independent ISO-based food safety scheme. The Food Safety Management Systems cover the processing, manufacture and handling of a wide range of foods. Since the first version of the FSSC 22000 Scheme was published in 2009, more than 17,000 sites have been certified.

您面临的挑战

现如今，食品供应链日益全球化的同时，生产安全消费产品的挑战问题随之出现。因此，食品安全现已成为一项真正的全球性问题，因为很多加工食品的原料都来自多个国家。因此，致力于向客户提供安全食品的全球供应商和生产商现在面临一系列挑战，包括食品链内部可能存在的风险范围增加，以及市场竞争压力和高效运营成本等挑战。

什么是FSSC 22000？

食品安全体系认证（FSSC）22000认证计划符合国际食品行业关于独立的基于ISO食品安全计划的要求。食品安全管理体系覆盖一系列食品的加工、制造和处理环节。自2009年第一版FSSC 22000认证计划发布以来，已有17,000多个场所获得认证。

Why is FSSC 22000 important for your business?

FSSC 22000 demonstrates that a company has a robust and effective food safety management system in place, and it is often mandated by purchasers within the supply chain. Based on International Organization for Standardization (ISO) standards, FSSC 22000 is a Global Food Safety Initiative (GFSI) recognised food safety scheme, and is also supported by the European Food and Drink Association (CIAA) and the American Groceries Manufacturing Association (GMA) - opening up the global market for food producers and associated businesses.

How can we help you?

TÜV SÜD's international network of food testing laboratories, inspectors and auditors, deliver local support, but with global expertise. This will assist you in the development and improvement of your food safety management system, helping to keep the supply chain safe, regardless of where your operations are located.

Our audit services

According to the FSSC 22000 certification scheme, organisations are certified upon completion of a satisfactory audit. Companies that are already certified against ISO 22000, a [GFSI recognised scheme](#), or the Dutch HACCP will only need a transition audit to meet FSSC 22000.

The three-year audit cycle includes two surveillance audits, of which one must be unannounced, while the initial and re-certification audits are always announced. The audit process includes a site inspection, as well as an assessment of HACCP (Hazard Analysis and Critical Control Points) systems, prerequisite programmes, and relevant documentation and processes. TÜV SÜD's auditors will also interview operators and responsible persons within the company in order to assess food safety knowledge.

Our services support the following areas:

- Animal farming
- Food manufacturing
- Feed and pet food production
- Biochemical (the production of food and feed additives)
- Packaging
- Catering
- Distribution (retail, wholesale)
- Transport and storage services (both perishable and ambient stable food and feed)

为什么FSSC 22000对您的业务至关重要？

FSSC 22000证明一家公司拥有健全有效的食品安全管理体系，并且通常获得供应链内部采购商授权。基于国际标准化组织（ISO）标准，FSSC 22000是一项全球食品安全倡议（GFSI）认可的食物安全计划，并且得到了欧盟食品饮料行业联盟（CIAA）以及美国食品加工工业协会（GMA）的支持——为食品生产商和相关企业打开了全球市场。

我们如何为您提供帮助？

TÜV南德意志集团具有的食品测试实验室、检验人员和审核人员的国际化网络，利用全球专业知识与技能提供本地化支持。这将有助于您发展和改进食品安全管理体系，确保供应链安全，不受业务所在位置的局限。

我们提供的审核服务

根据FSSC 22000认证计划，组织在通过审核后获得认证。已经获得ISO 22000认证、某个GFSI认可的计划或荷兰HACCP认证的公司，只需要经历一次过度审核即可满足FSSC 22000的要求。

为期三年的审核周期包括两次监督审核，其中一次必须是不通知的审核，初次审核和再认证审核仍是通知审核。审核过程包括现场检查、HACCP系统（危害分析和关键控制点）评估，前提方案以及相关文件和流程。TÜV南德意志集团的审核员还将与公司内部操作人员和相关负责人进行交流，以评估其食品安全知识。

我们为以下领域提供支持：

- 动物养殖
- 食品制造
- 饲料和宠物食品生产
- 生物化学（食品和饲料添加剂的生产）
- 包装业
- 餐饮业
- 经销（零售，批发）
- 运输和仓储服务（易腐和对环境稳定的食品和饲料）



Your business benefits

- **Minimise risk** – through the implementation of validated and controlled manufacturing processes.
- **Increase competitiveness** – with a global quality management system audited by TÜV SÜD that delivers your clients peace of mind.
- **Enjoy expert partnership** – our team of highly skilled experts deliver you in-depth knowledge of food management systems to ensure the safety and security of your processes.

Why choose TÜV SÜD?

TÜV SÜD has more than 15 years' experience in food and feed management system certification, and was one of the first certification bodies acting in this field. Accredited for the certification of FSSC 22000, TÜV SÜD's global network of auditors provides the assurance that a formalised and structured approach to attaining certification is applied without bias, ensuring that audit approaches are consistent, regardless of the product or country of production. By partnering with us, you benefit from our acclaimed track record in quality and safety. With in-depth experience in food testing, inspection, auditing and certification, TÜV SÜD is globally recognised as a trusted brand throughout the food industry value chain.

您的企业收益

- **最小化企业风险** —— 执行经过确认和受控的制造过程
- **提高竞争力** —— 利用经过TÜV南德意志集团审核的全球质量管理体系，让客户放心
- **在与专家的合作中获益** —— 我们的高技能专家团队为您提供食品管理系统的深入知识，确保流程安全

为什么选择TÜV南德意志集团？

TÜV南德意志集团在食品和饲料管理体系认证领域拥有15年以上资深经验，是该领域首批认证机构之一。通过FSSC 22000认证，TÜV南德意志集团全球审核人员网络能够保证采用正式和系统方法，客观公正完成认证工作，确保审核方法始终如一，不受产品或生产国的限制。与我们合作，您将通过我们在质量和安全方面的卓越记录中受益。凭借在食品检测、检验、审核和认证方面的丰富经验，TÜV南德意志集团是全球食品行业价值链中公认的可信赖的品牌。

Choose certainty. Add value.

TÜV SÜD is a premium quality, safety and sustainability solutions provider that specialises in testing, inspection, auditing, certification, training and knowledge services. Represented in over 1,000 locations worldwide, we hold accreditations in Europe, the Americas, the Middle East, Asia and Africa. By delivering objective solutions to our customers, we add tangible value to businesses, consumers and the environment.

权威认证, 创享价值

TÜV南德意志集团是一家优质、安全和可持续发展的专业测试、检验、审核、认证、培训和知识服务解决方案提供商。我们在世界各地设有超过1,000多个分支机构, 因此在欧洲、美洲、中东、亚洲和非洲备受盛誉。通过为客户提供客观公正的解决方案, 我们为企业、消费者和环境增添有形价值。

Related services

TÜV SÜD provides the following related services:

- BRC
- IFS International Food Standard
- ISO 22000
- ISO 9001 – Quality management
- ISO 45001 – Occupational health and safety

相关服务

TÜV南德意志集团提供以下相关服务:

- BRC
- IFS国际食品标准
- ISO 22000
- ISO 9001 —— 质量管理
- ISO 45001 —— 职业健康和安全

* Some of the services listed are provided due to local regulations only and may not be available in other regions. Please contact us for further details.

* 上述部分服务可能由于当地法规的原因而无法在您的地区提供。欢迎您与我们联系咨询。

Our branches in Greater China:

我们在大中华区的分支机构:

Shanghai	上海	Tel.: +86 21 6141 0123	Hefei	合肥	Tel.: +86 551 6537 8730	Shenyang	沈阳	Tel.: +86 24 6223 3726
Shanghai Testing Center	上海测试中心	Tel.: +86 21 6037 6300	Taizhou	台州	Tel.: +86 576 8966 1886	Changchun	长春	Tel.: +86 431 8462 9833
Shanghai Testing Center	上海测试中心	Tel.: +86 21 6037 9100	Suzhou	苏州	Tel.: +86 512 6809 5318	Hong Kong	香港	Tel.: +852 2776 1323
Industry Material Testing Lab	上海工业材料实验室	Tel.: +86 21 6014 9880	Chengdu	成都	Tel.: +86 28 8952 0656	Shenzhen	深圳	Tel.: +86 755 8828 6998
Beijing Lab	北京实验室	Tel.: +86 10 6788 5819	Hangzhou	杭州	Tel.: +86 571 8111 0758	Guangzhou	广州	Tel.: +86 20 3832 0668
Hong Kong Lab	香港元朗办事处	Tel.: +852 2443 3774	Changzhou	常州	Tel.: +86 519 8123 9872	Xiamen	厦门	Tel.: +86 592 7706 188
Shenzhen Guanlan Lab	深圳观澜实验室	Tel.: +86 755 3359 5385	Wuhan	武汉	Tel.: +86 27 8571 4927	Dongguan	东莞	Tel.: +86 769 2168 7092
Guangzhou Panyu Lab	广州番禺实验室	Tel.: +86 20 3817 0580	Zhengzhou	郑州	Tel.: +86 371 5538 2208	Quanzhou	泉州	Tel.: +86 595 2281 3681
Qingdao Lab	青岛实验室	Tel.: +86 532 8513 1716	Chongqing	重庆	Tel.: +86 23 8980 9513	Changsha	长沙	Tel.: +86 731 8458 5815
Wuxi	无锡	Tel.: +86 510 8820 3737	Beijing	北京	Tel.: +86 10 6590 6186	Liuzhou	柳州	Tel.: +86 772 3858 696
Ningbo	宁波	Tel.: +86 574 2786 6658	Tianjin	天津	Tel.: +86 22 8319 2258	Taipei	台北	Tel.: +886 2 2898 6818
Jinhua	金华	Tel.: +86 579 8288 8708	Qingdao	青岛	Tel.: +86 532 8503 0106	Taichung	台中	Tel.: +886 4 2287 0566
Nanjing	南京	Tel.: +86 25 8779 0058	Dalian	大连	Tel.: +86 411 8230 4203			